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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
 
§ 3 Susanne Leinsköld, äldreombudsman (med från kl. 10.00) 
Susanne Leinsköld berättade om sitt uppdrag som 
äldreombudsman och stadens arbete med strategin för en 
äldrevänlig stad. Se bilaga 1. 
 
Därefter följde en diskussion utifrån Susanne Leinskölds 
presentation. Diskussionen handlade bland annat om de krav som 
ställs på förvaltningar och bolag att genomföra strategin för en 
äldrevänlig stad, omfattningen av äldre i hemlöshet och den 
stadsövergripande äldrelotsens arbete inom området, vikten av 
sociala träffpunkter, äldrevänliga bostäder, fallolyckor, 
snöröjning och äldreombudmannens möjligheter till påverkan. 
 
§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 14 mars 2022 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Ärende 13) Underlag för budget 2023 med inriktning 2024 och 
2025 för Södermalms stadsdelsnämnd 
 Kerstin Tovesson lyfte att de äldre som flyttar till vård- 

och omsorgsboende har ett ökat behov av hälso- och 
sjukvårdsinsatser. Hur tillgodoses det?  
Odini Nzeribe informerade om att kraven ökat på 
sjuksköterskor och övriga medarbetare ute på boendena 
eftersom många av de äldre som flyttar in har ett mer 
omfattande vårdbehov. Det finns behov av mer 
kompetensutveckling av befintlig personal inom hälso- 
och sjukvårdsområdet och rekrytering av mer legitimerad 
personal och erfarna undersköterskor för att möta dessa 
behov. Det är även viktigt att utveckla samarbetet och 
samverkan med Regionen gällande hälso- och 
sjukvårdsinsatser. 

 Fråga från rådet om det kommer inrättas ett klinisk 
träningscenter? Odini Nzeribe berättar att frågan behöver 
utredas vidare innan ett beslut kan fattas.  

 Fråga om välfärdsteknik utifrån skrivningar i ärendet. När 
är implementeringen tänkt? 
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Odini Nzeribe informerar om redan pågående satsningar 
och arbetssätt som exempelvis den digitala fixartjänsten 
och digital läkemedelssignering på vård- och 
omsorgsboendena. Utöver detta så sker arbetet löpande. 
Lösningar med välfärdsteknik ska utgå från de enskildas 
behov och verksamhetens utmaningar. 

 
Ärende 14) Månadsrapport för mars 2022 
 Det konstateras att Södertjänst prognosticerar ett 

underskott på en miljon kronor. Det sker ett pågående 
arbete för att nå en budget i balans.  
 

Ärende 20) Inkomna medborgarförslag 
Pensionärsrådet stödjer de två medborgarförslagen gällande 
parkbänkar. Medborgarförslagen har diarienummer SÖD 
2022/260 och SÖD 2022/427. 
 
Ärende 22) Remiss av Kajstrategi för Stockholms stad 
Pensionärsrådet vill föra fram att om staden har råd med denna 
omfattande satsning på kajerna så bör man kunna lägga mer på 
äldreomsorgen så att stadens äldre får en god (inte bara skälig) 
äldreomsorg. 
 
§ 6 Information från avdelningschefen 
 Odini Nzeribe informerade om införandet av nyckelfri 

hemtjänst och att inga smittade (covid-19) finns på 
stadsdelsområdets särskilda boenden i egen regi eller på 
de entreprenaddrivna boendena. 

 Odini Nzeribe kommer att presentera Äldreomsorgens 
årsrapport 2021 vid nästa sammanträde. Årsrapporten tas 
fram av äldreförvaltningen och innehåller allt från 
information om stadens myndighetsutövning och 
beskrivning av den äldre befolkningen i Stockholm till 
hur stadens förebyggande arbete ser ut och 
utvecklingsområden inom äldreomsorgen. 

 Projektet med två äldrelotsar har påbörjats. Äldrelotsarna 
kommer närmast från tjänster på förvaltningen som 
biståndshandläggare och undersköterska inom insatsen 
”Tryggt mottagande”. Telefonnumret till äldrelotsarna är 
08-50812509. 

 
Odini Nzeribe svarar på den kvarstående frågan från förra 
sammanträdet om en eventuell hyreshöjning på Sofiagårdens 
vård- och omsorgsboende för andrahandshyresgästen i samband 
med den planerade renoveringen. Odini Nzeribe informerade 
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rådet om att det inte blir ökade hyreskostnader på Sofiagården på 
grund av den planerade och nödvändiga renoveringen. 
 
Det fördes en kort diskussion om förenklad handläggning av 
biståndsbeslut samt möjligheten att få hemtjänst insatser av 
servicekaraktär utan ett biståndsbeslut.  
 
§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
 Ingen information denna gång på grund av tidsnöd. 
 
§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inget protokoll har inkommit. 
 
§ 9 Information om inkomna handlingar 
 Remiss inför trafikförändringar i SL-trafiken 2022/2023 

(T23) Utskickad 2022-03-15 
 Samverkansmöte med de kommunala pensionärsråden 

och hälso- och sjukvårdsförvaltningen.  
Datum: Fredagen den 13 maj 2022 Tid: 10.00–12.00. 
Utskickat 2022-04-11 

 
§ 10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
§ 11 Nästa sammanträde 
Måndag 16 maj, klockan 10.00 -12.00 
 
§ 12 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Christina Lindström   
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